
Schůzka Rady pro IT 08/2022 
 

Datum:  7.11.2022 

Přítomni: Jana Kubátová (JK), David Pustai (DP), Lukáš König (LK), Petr Hranička (PH), Pavel Štáfek (PŠ), 

Jan Fiala (JF) 

Hosté:  

Omluveni:   

 

Program: 

- Úvodní slovo 

- Kolik mailů jsme schopni odeslat za den z adres @wcup.cz (na woc2021 jsme narazili na limit cca 

500 mailů) 

- PH připravil seznam funkcionalit svazového webu jako přípravu pro přesun na DigOcean  

- LK připravil první verze prezentace porovnání systémů přenosu mezičasů - bude pravděpodobně 

jako prezentace na semináři v rámci O-víkendu + metodická středa předpoklad 1. března 2023 

- JF zajistí poptávku od blueboxu, zda by o-results mohla být služba použitelná všemi, nejen 

blueboxem, následně nechá schválit VV 

- Migrace ORISu - připraven staging oris-test.orientacnisporty.cz csos/csos, po o-víkendu 

plánované překlopení do produkce (začátek prosince) 

-  stav SSO implementace 

  implementováno na mapovém portálu 

  chystá se na obpostupy, metodický portál, fórum - mělo by se stihnout do o-víkendu 

- stav migrace webů - WordPress a nový web jwoc2024, pracuje se stále dále 

- maily pro bajkové MS založeny na Googlu, připavena migrace dalších mailboxů z různých 

hostingů rovněž na Google, PŠ připravil i dokumentaci k migraci 

- Další schůzka proběhne 6.12.2022 v 19:00 

 

Zapsal:  Jan Fiala, 7.11.2022 


